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БЕОГРАД - Председник Србије Борис Тадић рекао је данас да није уобичајена пракса да
дипломате говоре на страначким скуповима и на тај начин прокоментарисао иступање
амабасадора Русије Александра Конузина на скупу Српске напредне странке у Нишу
протеклог викенда.

  

"Није уобичајна пракса да дипломате говоре на страначким скуповима, али јесте
уобичајена пракса да присуствују страначким скуповима и ту бих ја ставио тачку", рекао
је председник Србије одговарајући на питање новинара у Палати Србија после сусрета
са румунским председником Трајаном Басескуом.

  

Руски амбасадор је у суботу на скупу напредњака у Нишу рекао да је СНС постала један
од главних показатеља расположења грађана Србије и да је тиме стекла могућност да
прави планове општенационалног карактера, али истовремено и одговорност због
поверења и наде које људи полажу у ту политичку партију.

  

(Танјуг)
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